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Protokół nr VIII/11  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 1 czerwca 2011 r. 
 

 

Obecni: 

 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska,  

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radni Powiatowi: Jarosław Bodak, Jerzy Sikora, 

- Prezes Koła PTTK „Ślimoki” Zenon Sobczyk. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

Ad.1. Otwarcie VIII sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, Wójta, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu 

Gminy.  

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 



Protokół  nr VIII/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 1 czerwca 2011 r.                                                      strona 2 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy. 

5. Ocena bazy sportowo- rekreacyjnej, będącej własnością Gminy Goleszów (w tym place 

zabaw). 

6. Informacja n/t funkcjonowania Związków i Stowarzyszeń, których Gmina Goleszów jest 

członkiem (SSZC, SRiWR „Olza”, ŚZGiP, LGD „Cieszyńska Kraina”). 

7. Wystąpienia gości. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Goleszów, 

10.2. przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów, 

10.3. ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, 

10.4. określenia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz nad opieką 

sprawowaną przez dziennych opiekunów, 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie VIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć wniosek dotyczący 

zmiany porządku obrad. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że złożył wniosek do Przewodniczącego 

Rady Gminy o zmianę porządku obrad, a mianowicie dodanie dwóch projektów uchwał 

w sprawie: 

10.5 wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Cieszynie, 



Protokół  nr VIII/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 1 czerwca 2011 r.                                                      strona 3 

10.6. zmian budżetu Gminy na 2011 rok. 

Nikt z radnych nie złożył dalszych propozycji zmian porządku obrad.  

Porządek obrad wraz ze zmianami został poddany pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” i przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy. 

5. Ocena bazy sportowo- rekreacyjnej, będącej własnością Gminy Goleszów (w tym place 

zabaw). 

6. Informacja n/t funkcjonowania Związków i Stowarzyszeń, których Gmina Goleszów jest 

członkiem (SSZC, SRiWR „Olza”, ŚZGiP, LGD „Cieszyńska Kraina”). 

7. Wystąpienia gości. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Goleszów, 

10.2. przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów, 

10.3. ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, 

10.4. określenia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz nad opieką 

sprawowaną przez dziennych opiekunów, 

10.5. wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Cieszynie, 

10.6. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie VIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 

 



Protokół  nr VIII/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 1 czerwca 2011 r.                                                      strona 4 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy. 

Protokół z siódmej sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz 

umieszczony na stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów. Nikt z radnych nie wniósł uwag do 

przedstawionego protokołu. Protokół nr VII/11 z dnia 11 maja 2011 r. został przyjęty 

jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.5. Ocena bazy sportowo- rekreacyjnej, będącej własnością Gminy Goleszów (w tym 

place zabaw). 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że radni otrzymali pisemne 

informacje dotyczące obiektów sportowych i placów zabaw znajdujących się na terenie 

Gminy Goleszów. Informacje te stanowią załącznik nr 4 i 5 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek zapytała, czy na placu zabaw 

w Goleszowie Równi zostanie umieszczony regulamin korzystania z placu zabaw. 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski odpowiedział, że na placu zabaw ukaże się 

w najbliższym czasie taki regulamin. 

Rada Gminy przyjęła informację bez uwag. 

 

Ad.6. Informacja n/t funkcjonowania Związków i Stowarzyszeń, których Gmina 

Goleszów jest członkiem (SSZC, SRiWR „Olza”, ŚZGiP, LGD „Cieszyńska Kraina”). 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił następujące informacje n/t Stowarzyszenia 

Samorządowego Ziemi Cieszyńskiej: 

W ramach wykonywanych zadań w roku 2010 Stowarzyszenie zrealizowało samodzielnie lub 

współorganizując, inicjatywy na rzecz wspierania rozwoju lokalnego i regionalnego, idei 

samorządu terytorialnego, integracji i obrony wspólnych interesów członkowskich: 

- uroczystość z okazji 20-lecia odrodzenia samorządu terytorialnego RP,  

- „Uroczystą Sesję Samorządów Ziemi Cieszyńskiej” połączoną z wręczeniem Laurów 

Ziemi Cieszyńskiej,  

- współorganizowano i dofinansowano inicjatywy kulturalne i sportowe, w tym 

w szczególności turnieje w ramach Samorządowej Olimpiady Ziemi Cieszyńskiej oraz 

Powiatowy Przegląd Szkolnych Zespołów Artystycznych, 

- promocję Śląska Cieszyńskiego: w roku 2010 wydawany był comiesięczny kalendarz 

imprez kulturalnych, sportowych i rekreacyjnych Ziemi Cieszyńskiej oraz dokonano zakupu 

materiałów promocyjnych, 
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- w roku 2010 rozpoczęły się również prace nad przygotowaniem do realizacji działań 

projektowych z zakresu wspierania rozwoju lokalnego, w tym w szczególności zadania 

związanego z powstaniem sieci szkieletowej szerokopasmowego Internetu na terenie gmin 

powiatu cieszyńskiego. 

Składka członkowska na rok 2011 wynosi 0,95 zł na jednego mieszkańca, w przeliczeniu 

11 751 zł. Składka członkowska na rok 2011 na realizację przedsięwzięcia pn: 

„Przygotowania dokumentacji projektowej powstania szerokopasmowego Internetu na terenie 

gmin powiatu cieszyńskiego” wynosi 1,35 zł na jednego mieszkańca, w przeliczeniu 

16 698 zł. 

Kolejno Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przedstawił informacje n/t Stowarzyszenia 

Rozwoju i Współpracy Regionalnej „Olza” oraz informacje n/t Lokalnej Grupy Działania 

„Cieszyńska Kraina”. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił informacje n/t Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów: 

- 20 maja br. odbyły się wybory do Zarządu Związku, Przewodniczącym Związku 

został p. Zygmunt Frankiewicz – Prezydent Gliwic. 

- w 2010 r. odbyło się 9 posiedzeń Zarządu. 

 - Związek prowadził w różnorodnych formach aktywne działania na rzecz ochrony 

interesów gmin i powiatów członkowskich. Działania te były podejmowane w stosunku do 

władz centralnych oraz w stosunku do władz regionalnych. 

 - Zarząd Związku wypowiadał się w imieniu gmin i powiatów w sprawach istotnych 

dla funkcjonowania samorządu lokalnego oraz całego regionu, dotyczących obszarów, 

w których obowiązujące akty prawne tworzą niekorzystne warunki dla funkcjonowania 

samorządów lokalnych, obciążając je nadmiernie finansowo i utrudniających realizację zadań 

nałożonych na samorządy. 

 - W trakcie ubiegłorocznej pracy Zarząd poprzez stanowiska i  uchwały, wypowiadał 

się w imieniu gmin i powiatów m.in. w sprawie: 

- projektu ustawy o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 

- założeń do ustawy o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

- potrzeby nowelizacji ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. – Prawo ochrony środowiska, 

- prawidłowej egzekucji obowiązujących przepisów prawnych oraz zamiaru wprowadzenia 

nowych regulacji dot. gospodarowania na terenach zagrożonych powodzią, 

- zwiększenia środków finansowych na zadania związane z melioracją wodną. 
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 - Zgromadzenie Ogólne Związku przyjęło składkę na rok 2011 w wysokości 35 groszy 

od mieszkańca gminy w stosunku rocznym – w przeliczeniu składka wynosi 4 329,15 zł. 

Rada Gminy przyjęła informację n/t funkcjonowania Związków i Stowarzyszeń, których 

Gmina Goleszów jest członkiem bez uwag. 

 

Ad.7. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora przekazał następujące informacje: 

 wczoraj odbyła się sesja Rady Powiatu, na której tematem dominującym była służba 

zdrowia, 

 zostanie przeniesiony Szpital Sióstr Elżbietanek do Szpitala Śląskiego, uruchomione 

zostaną 4 sale operacyjne (na zakup narzędzi do sal operacyjnych przeznaczone 

zostaną środki w kwocie 2 mln zł), 

 Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Cieszynie – w skład którego wchodzą Szpital 

Śląski, Szpital Sióstr Elżbietanek, Przychodnie Rejonowe w Ustroniu i Skoczowie 

oraz stacja dializ; funkcjonuje 19 oddziałów, 17 poradni specjalistycznych. 

W zeszłym roku Szpital przyjął na izbie przyjęć 45 000 pacjentów. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Krzysztof Kohut zadał następujące pytania: 

1. Ostatnio miał miejsce wypadek, w którym została ucięta nóżka dziecka – operacja 

przyszycia udała się, rokowania są dobre. Czy powiat będzie interweniował do 

władz w tej sprawie, ponieważ NFZ nie zapłaci za tą operację. Radny dodał, aby 

Radni powiatowi zainterweniowali w tej sprawie. 

2. Czy zrobiono coś w sprawie złożonej już interpelacji dotyczącej remontu pobocza 

przy ul. Wolności w Goleszowie (od przejazdu kolejowego do skrzyżowania 

z ul. Dworcową). 

3. Kiedy zostaną wycięte samosiejki przy ul. Przemysłowej w Goleszowie do 

ul. Dra A. Cinciały. 

4. Radny zapytał o znaki poziome na skrzyżowaniu ul. Dra A. Cinciały i ul. Głównej – 

były zapewnienia, że jak zakończony zostanie remont drogi wymalowane zostaną 

pasy. 

5. Czy zostanie coś zrobione z trzymetrową skarpą koło ul. Przemysłowej, gdyż 

zagraża bezpieczeństwu. 
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6. Radny poinformował, że na drodze powiatowej obok Firmy Metalplast po opadach 

deszczu na całej powierzchni drogi tworzy się rozlewisko. Randy zapytał, czy 

zostanie zrobione coś w tej sprawie. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora odpowiedział, że: 

 - sprawa operacji dziecka została nagłośniona w mediach przez szpital, aby dać do 

zrozumienia jaka jest sytuacja NFZ. Zgodnie z kontraktem jaki ma spisany Szpital Śląski 

w Cieszynie operacja ta nie może zostać zapłacona. Sprawą tą zajął się osobiście pan Starosta. 

 - Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych po zakończeniu bieżących remontów dróg 

zajmie się wycinką. Złożony został wniosek w sprawie braku zjazdu, miejsca parkingowego 

na ul. Przemysłowej. 

 - sprawa wymalowania linii na skrzyżowaniu ul. Dra A. Cinciały i ul. Głównej została 

skierowana do Starostwa. 

 - w sprawie rowu przy ul. Wolności został również złożony wniosek. Zadanie według 

wstępnej kalkulacji zostało oszacowane na 15 mln zł. Zadanie to nie może być realizowane ze 

środków unijnych. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak poinformował, że odbył się I etap objazdu dróg 

w powiecie cieszyńskim. Gmina Goleszów znajdzie się w II etapie przeglądu. Radny 

zaznaczył, że drogi w gminie Goleszów nie są takie złe jak w innych gminach. 

Prezes Koła PTTK „Ślimoki” Zenon Sobczyk zaprosił zebranych na wycieczkę do 

podkarpackiego Goleszowa - to wyjazd, na który powinien się zdecydować każdy 

mieszkaniec Goleszowa. Podczas zwiedzania rejonu Małopolski i Podkarpacia, zawitamy do 

bliźniaczej wioski Goleszów, z której mieszkańcami jesteśmy mocno zaprzyjaźnieni 

i utrzymujemy kontakty. Podczas tej wycieczki zwiedzimy Kopalnię Soli w Bochni, piękny 

i pełen renesansowych zabytków Tarnów. Obejrzymy Mielec, Szczucin oraz malowaną wieś 

Zalipie. Nie zabraknie innych atrakcji. Do udziału w wycieczce zachęca się przedstawicieli 

samorządu lokalnego Goleszowa a także przedstawicieli innych organizacji z OSP na czele. 

 

Ad.8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

18.05 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

19.05 – Komisja Rewizyjna, 

30.05 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

31.05 – Komisja Finansów i Inwestycji 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 18 maja br. Komisja 

przeanalizowała następujące zagadnienia: 

 Analiza wniosków w sprawie przekształceń gruntów rolnych na tereny budowlane. 

 Informacja n/t możliwości przystąpienia do realizacji nowego Studium 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Goleszów. 

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujący wniosek: 

 
1. Komisja wnioskuje o przeanalizowanie złożonych już wniosków w sprawie zmiany 

planów miejscowych oraz pogrupowanie ich według przeznaczenia w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwał w sprawie: 

1) aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Goleszów, 

2) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Wniosek został przyjęty przez 

Radę Gminy jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała 19 maja br. Komisja przeanalizowała następujące zagadnienia: 

 Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2010 rok, sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy za 2010 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

o przedłożonym przez Wójta Gminy Goleszów sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2010 rok oraz informacji o stanie mienia Gminy. 

 Sformułowanie wniosku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Goleszów 

absolutorium za 2010 rok. 

 Kontrola w zakresie wydatkowania środków finansowych na remont sanitariatów 

w Szkole Podstawowej w Goleszowie Filia w Goleszowie Równi. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej sformułowała wniosek w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Goleszów absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 r. Wniosek ten 

został przyjęty jednogłośnie. 
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Kolejno Komisja przeanalizowała dokumentację związaną z wydatkowaniem środków 

finansowych na remont sanitariatów. Członkowie Komisji udali się również na wizję lokalną 

do placówki.  

Po przeanalizowaniu materiałów Członkowie Komisji postawili następujący wniosek: 

1. Komisja Rewizyjna przekazuje Wójtowi Gminy Goleszów protokół kontroli 

wydatków na remont sanitariatów w Szkole Podstawowej Filia w Goleszowie Równi 

sporządzony w dniu 16.05.2011 r. w celu przeanalizowania przez Wójta Gminy oraz 

wnioskuje o powołanie rzeczoznawcy w celu sporządzenia kosztorysu 

powykonawczego wykonanych robót do umowy nr UG 125/2010. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Rewizyjnej. Wniosek został przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 30 maja br. Komisja przeanalizowała następujące 

zagadnienia: 

 Organizacja placówek oświatowych na rok szk. 2011/12. 

 Potrzeby remontowe i wyposażenia szkół – realizowanych ze środków własnych 

i budżetu gminy w czasie wakacji. 

 Działalność pozalekcyjna prowadzona w szkołach na terenie gminy. 

Członkowie Komisji otrzymali pisemne informacje od dyrektorów placówek oświatowych –  

podczas ich analizy zwrócili szczególną uwagę na liczbę godzin lekcyjnych, zajęcia kartowe 

i płatne oraz zajęcia pozalekcyjne. Przewodnicząca Komisji Ludwika Czyż oznajmiła, że 

informacje te nie są kompletne. Nie wszyscy dyrektorzy udzielili jednoznacznej odpowiedzi 

na zadane pytania, co uniemożliwiło opracowanie analizy porównawczej.  

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujący wniosek: 

Komisja zwraca się z prośbą do inspektora ds. oświaty i sportu pana Wojciecha Hławiczki 

o uzupełnienie  informacji dostarczonych przez dyrektorów placówek, celem dokonania 

analizy metodą porównania tych samych danych wg dostarczonego przez Komisję schematu. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwały w sprawie: 

1) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych,  

2) określenia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz nad opieką 

sprawowaną przez dziennych opiekunów, 

Negatywnie zaopiniowana została uchwała w sprawie: 

3) wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Cieszynie. 
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Komisja zawnioskowała o zmianę treści §1 zamieniając słowo „ pozytywnie” na 

„negatywnie”. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wnioski Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Wnioski zostały przyjęte przez Radę Gminy 

jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że  

Komisja obradowała w dniu 31 maja i  omówiła następujące zagadnienia: 

 Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji.  

 Wydanie opinii w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie 

niezbędnych prac remontowych na terenie placówek oświatowych.  

 Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

 Przyjęcie planu pracy na II  półrocze 2011 r.  

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujący wniosek: 

1. Komisja wnioskuje o ujęcie wszystkich czterech dróg (Kisielów - ul. Sosnowa, 

Kozakowice - ul. Biała i ul. Wałowa, Godziszów- droga Na Bładnice) w jednym 

przetargu, remontowanych ze środków na remont kapitalny dróg. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 

na 2011 rok. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wnioski Komisji 

Finansów i Inwestycji. Wniosek został przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie, tj. 15 

głosami „za”. 

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami nie 

wpłynęła do biura Rady żadna interpelacja. Na sesji również nikt nie złożył interpelacji. 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję 

powrócili wszyscy radni. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Goleszów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 
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Radni otrzymali również pisemne uzasadnienie do projektu uchwały, które stanowi załącznik 

nr 8 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 31/2011 w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu.  

 

10.2. przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 32/2011 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Goleszów została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu.  

 

10.3. ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Inspektor ds. oświaty i sportu Wojciech Hławiczka poinformował, że przyjęcie uchwał 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych oraz 

w sprawie określenia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz nad opieką 

sprawowaną przez dziennych opiekunów, wynika z wejścia w życie ustawy z dnia 4 lutego 

2011 roku o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 (Dz. U. z 2011 r., nr 45, poz. 235). Zgodnie 

z nową ustawą Wójt Gminy jest zobowiązany do prowadzenia ewidencji żłobków i klubów 
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dziecięcych działających na terenie Gminy. Ustawa określa maksymalną stawkę za wpis 

w wysokości 50% minimalnego wynagrodzenia za pracę, które w tej chwili wynosi 1386 

złotych. Ustawa nakłada również na Wójta obowiązek określania planu nadzoru nad 

działalnością żłobków, klubów dziecięcych i dziennych opiekunów. 

Radny Artur Więcław złożył wniosek formalny, aby zmniejszyć opłatę za wpis do rejestru 

żłobków i klubów dziecięcych do kwoty 100 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego Artura 

Więcława. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 5 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 6 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 4 radnych 

Wniosek został odrzucony. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 33/2011 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu.  

 

10.4. określenia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz nad opieką 

sprawowaną przez dziennych opiekunów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 34/2011 w sprawie określenia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz nad opieką sprawowaną przez dziennych opiekunów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu.  
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10.5. wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Cieszynie. 

Projekt uchwały został negatywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. Komisja 

zawnioskowała o zmianę treści §1 zamieniając słowo „ pozytywnie” na „negatywnie”. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że w odniesieniu do ustawy o zakładach 

opieki zdrowotnej organ prowadzący zanim podejmie uchwałę, ma obowiązek zaciągnięcia 

opinii w jednostkach samorządu terytorialnego, które znajdują się na terenie działania danego 

zakładu opieki zdrowotnej. Opinia jednostki samorządu terytorialnego powinna być wyrażona 

w postaci uchwały organu stanowiącego. Prosi się o zajęcie stanowiska w ciągu 30 dni od 

dnia doręczenia pisma.  

Radny powiatowy Jerzy Sikora poinformował, że zlikwidowane zostaną poradnie, które nie 

posiadają kontraktu z narodowym Funduszem Zdrowia i nie ma możliwości aby 

w najbliższym czasie go uzyskały. Radny dodał, że przyczyny są różne, wiążą się również 

z brakiem specjalistów.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały ze zmianą treści 

§1 polegającą na zamianie słowa „ pozytywnie” na „negatywnie”. W głosowaniu udział brało 

15 radnych. 

Uchwała nr 35/2011 w sprawie wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Cieszynie została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

 

10.6. zmian budżetu Gminy na 2011 rok 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. Przewodniczący Komisji 

Kazimierz Wisełka poinformował, że proponowane zmiany w uchwale budżetowej polegają 

na: - przeniesieniach w wydatkach majątkowych na kwotę 925,30 zł w związku 

z przekazaniem, jak co roku, mienia Gminy Goleszów w formie aportu do spółki WZC. 

Środki te przeniesione zostaną z zadania pn. „Budowa przyłącza wodociągowego w Puńcowie 

przy ul. Widokowej 24”.  
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 - zwiększeniu dochodów i wydatków majątkowych na kwotę 3 982,11 zł w związku 

z otrzymaniem odszkodowania z Towarzystwa Ubezpieczeniowego za uszkodzoną wiatę 

przystankową w Goleszowie – Kamieniec. Kwota ta zostanie wydatkowana na zakup nowej 

wiaty przystankowej. 

 - zmniejszeniu dochodów i wydatków o kwotę 4 000,00 zł dotyczącą projektu „Bądź 

aktywny postaw na rozwój” w GOPS-ie w związku z tym, iż kwota ta znajduje się już 

w planie finansowym GOPS-u. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 36/2011 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu.  

Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Radny otrzymał pisemne odpowiedzi na złożone interpelacje, które odczytał 

wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Kohut. Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec 

zapytał radnego, czy odpowiedzi na interpelacje, które otrzymał są zadowalające. Radny 

Karol Sojka oznajmił, że odpowiedzi nie są do końca zadowalające. Radny dodał, że czeka na 

konkretne odpowiedzi – kiedy zostanie jakaś sprawa zrealizowana. 

 

Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

 odbył się przetarg na budowę chodnika przy ul. Grabowej koło Przedszkola 

w Goleszowie. Do przetargu zgłosiło się pięć firm. Koszt zadania zmieści się 

w środkach przeznaczonych na nie, a mianowicie 116 000 zł. Chodnik zostanie 

wykonany do końca sierpnia br. 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przekazał zebranym następujące informacje: 

21.05.2011 r. – uczestniczyłem w Dniu Strażaka w Kisielowie. Całość uroczystości 

rozpoczęła się od nabożeństwa ekumenicznego w miejscowym kościele ewangelicko-

augsburskim, a następnie odbyło się spotkanie w remizie OSP.  

24.05. 2011 r. – na terenie Gminy Goleszów przebywała ekipa telewizyjna realizująca 

program promujący naszą gminę pt. „Cudze chwalicie…”. Będzie to 25-minutowy program 

ukazujący najciekawsze miejsca naszej gminy, a zostanie wyemitowany w niedzielę 
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1 czerwca o godz. 11.30 na antenie TVR. Telewizja ta dostępna jest na następujących 

platformach cyfrowych: Cyfra+ (kanał 142), „n” (kanał 222), Polsat Cyfrowy (kanał 168). 

Oprócz emisji premierowej TVR zaplanowała 6 powtórek. Ponadto film ten zamieszczony 

zostanie na oficjalnej stronie internetowej Urzędu Gminy Goleszów (www.goleszow.pl) oraz 

na płytkach DVD. 

28.05.2011 r. – wraz z wójtem Gminy Goleszów Krzysztofem Glajcarem 

obserwowaliśmy rywalizację drwali z pogranicza polsko-czesko-słowackiego w Wędryni 

podczas premierowej edycji zawodów „Śląski Drwal”. Zawody te wzorowo przygotowały 

firmy prywatne: Zakład Urządzania i Utrzymania Zieleni Jerzego Franka z Dzięgielowa oraz 

Turpil.cz z Wędryni. Dziękuję również paniom z KGW Leszna Górna i Puńców za 

przygotowanie stoiska ze znakomitymi daniami regionalnymi.  

Kolejno przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przekazał zebranym następujące 

informacje: 

 terminy posiedzeń komisji Rady Gminy są następujące: 20 czerwiec – komisja 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 21 czerwiec – Komisja 

Rewizyjna, 27 czerwiec – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia, 28 

czerwiec – Komisja Finansów i Inwestycji, sesja Rady Gminy 29 czerwca. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Gminy wpłynęły następujące 

pisma: pismo prezesa Sądu Okręgowego w Bielsku- Białej w sprawie wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie, pismo Regionalnej Izby 

Obrachunkowej – opinia dotycząca wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Goleszów absolutorium za 2010 rok. 

 

Ad.13. Wolne wnioski. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek poinformowała, że złożyła wniosek 

w sprawie nagród dla wybitnych uczniów. Sołtys zwróciła się do przewodniczącej Komisji 

Edukacji z zapytaniem , czy zostało coś poczynione w tej sprawie.  

Przewodnicząca Ludwika Czyż odpowiedziała, że zgodnie z planem pracy na czerwcowej 

Komisji omówione zostanie zagadnienie osiągnięć i sukcesów dzieci i młodzieży 

w konkursach, turniejach. 

Radny Leonard Musioł poprosił o informacje na temat remontu drogi w Puńcowie. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że droga zostanie wykonana. Wójt dodał, że 

jutro spotyka się ze Starostą m.in. w tej sprawie.  
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Radny Karol Lipowczan ponowił wniosek, aby w sali sesyjnej umieścić mały pulpit – 

mównicę dla przewodniczących Komisji. 

Radny Piotr Nowak zapytał, dlaczego w remontach kapitalnych dróg jako pierwsze 

wyremontowana zostanie ul. Sosnowa a nie ul. Polna – która miała być wykonana 

w pierwszej kolejności.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że pierwsze wyremontowana zostanie droga 

o dłuższym odcinku, czyli  ul. Sosnowa. 

Radny Karol Sojka  podziękował Stowarzyszeniu Miłośników Bażanowic, Radzie Sołeckiej 

oraz OSP w Bażanowicach za zorganizowanie festynu dla dzieci z okazji Dnia Dziecka. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek zapytała, dlaczego nie została 

wymieniona ul. Makowa do przetargu na remont dróg.  

Kierownik Referatu Drogowego Jerzy Sikora odpowiedział, że ul. Makowa remontowana 

będzie z funduszy przeznaczonych na usuwanie skutków powodzi.  

Radny Kazimierz Wisełka zawnioskował, aby na styku drogi powiatowej i gminnej 

w Godziszowie (droga od OSP w stronę drogi powiatowej) postawione zostało lustro.  

Radny Krzysztof Kohut zapytał kiedy zniknie rudera na ul. Wolności przy składzie 

budowlanym. 

 

Ad.14. Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.15. Zakończenie VIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1730 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam VIII sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Magdalena Sikora- Poloczek 

 
 
 


